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Aan: < @denederlandseggz.nl>

CC: JEN @denederiandseggz.nl>

Onderwerp: RE: gevolgen nieuwe maatregelen

paofR

Ja, die interpretatie deel ik. Sluit volgens mij aan bij wat in de Kamerbrief (zie bijlage) is omschreven onder ‘Gezelschap’,
althans, wanneer je inderdaad een analoge toepassing hanteert (dus vergelijkt met kerken, restaurants, bedrijven).

vo. EER
Van: JB @denederlandseggz.nl>

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 21:24

Aan: 5.122 ) SEE eminvws.ni>
CC: 5.1.2e Jel @ denederlandseggz.nl>

Onderwerp: gevolgen nieuwe maatregelen

ize

In afstemming metREY leg ik je graag het volgende voor:

Er zijn veel vragen gerezen bij behandelaars en bestuurders over het al of niet kunnen voortzetten van de

groepsbehandelingen. Naar onze opvatting kunnen groepsbehandelingen, met inachtneming van de vigerende
voorschriften uit de richtlijn, worden voortgezet. Nu al geldt de regel dat een groepsbehandeling mag maar dat de groep

in verhouding tot de ruimte niet groter mag zijn dan nodig om minimaal de 1,5 meter afstand tussen de deelnemers te

kunnen aanhouden. Daarmee wordt feitelijk dezelfde veiligheidsnorm gehanteerd als dat ook geldt voor de restaurants.

Een gemiddelde groepsgrootte haalt daarnaast zeker de 30 niet.

We willen graag voorkomen dat de FtF behandelingen individueel en in groepen weer eenzelfde sterke afbouw krijgt als

bij de eerste golf. Deel je deze interpretatie?

Met vriendelijke groet,

fc
Sl

@ denederlandseggz.nl
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